
Zápis ze školské rady – 18. 10. 2022
Gymnázium a obchodní akademie Bučovice, příspěvková organizace

Omluven: Jan Zbožínek

Host: RNDr. Jaroslav Honza, CSc., ředitel školy; Mgr. Rita Vémolová, zást. řed. školy

Průběh:

1. Předsedkyně  školské  rady  zahajuje  a  informuje  o  základních  bodech  jednání.

2. Výroční zpráva za minulý rok schválena po zapracování veškerých připomínek všemi 
přítomnými členy ŠR.

3. Projednány všechny změny školního řádu školy – část D „Pravidla pro hodnocení 
výsledků vzdělávání žáků“. Poté jednomyslně schváleno.

4. Ředitel školy informuje o pravidlech hodnocení a klasifikace žáků v jednotlivých 
předmětech.

5. Různé:
 – oslavy výročí školy
 – možné zahraniční zájezdy žáků

 

Školská rada schválila výroční zprávu za minulý rok a přílohu D školního 
řádu – Pravidla pro hodnocení výsledků vzdělávání žáků.

..…………………………………...
Mgr. Lenka Dolejší, předseda ŠR

Zapsal: Martin Pokorný


